
Tervehdys jäsenistölle.  

Jäsenkirje toistaa valitettavasti edellistä versiotaan. Kuvittelimme 

Koronasta pääsevämme aikaisemmin eroon. Nyt näyttää, että siitä 

tulee pidempi riesa. Olemme olleet etäyhteyksien varassa pääosan 

mennyttä vuotta. Ehdimme kokoontua OH1AA:n tiloissa viime 

kesästä aina loppu syksyyn joka toinen tiistai. Mukava oli nähdä 

jäseniä myös nokkakusojen merkeissä. 

Rannikkolaivaston komentaja ilmoitti viime keväänä, että 

yhdistyksen toiminta tulee siirtää pois Pansion varuskunnan 

alueelta. Tähän pyysimme mahdollisuutta saada pitää kerhon 

radioasema varuskunta-alueella. Tähän suostuttiin seuraavilla 

edellytyksillä: kerhon muu toiminta lakkaa alueella ja radioasemaa 

käytetään etänä, asema siirretään sopivaan tilaan nykyisen 

rakennuksen tiloista (rakennus käyttökiellossa). 

Rannikkolaivastolla ei ole antaa muita tiloja käyttöön, joten 

ratkaisuksi jää kontin hankkiminen antennimastojen läheisyyteen. 

Tämä on kuitenkin halvempi ratkaisu kuin hankkia kokonaan uusi 

paikka ja tilat radioasemalle ja mastoille antenneineen. 

Nykyisen tilan purkamisen teimme viime vuoden loppukesästä 

marraskuun loppuun mennessä. Mukana oli hyvin talkooväkeä, 

josta kiitos kaikille mukana olijoille. Rannikkolaivasto tuki 

toimintaa tuomalla meille käyttöön kaksi suurta siirtolavaa 

jätteiden pois heittämistä varten. Samalla lahjoitimme museoille 

yhdistyksellä olleita vanhoja radioita ja niihin liittyviä tarvikkeita 
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ja kirjallisuutta. Kaikki myytäväksi kelpaava laitettiin myyntiin. 

Ensin tarjottiin tavaraa jäsenistölle ja sitten yleiseen myyntiin. 

Kiitos Kimmolle OH1CM, joka hoiti myyntiä jäsenistön 

ulkopuolelle. 

 

Kuvassa 20/15/10m antennit. 

 

Vuosikokous 

 

Yhdistyksen vuosikokous pidettiin 30.3.2022 Sommelossa 

OH1AA:n tiloissa. Paikan päällä oli viisi henkeä ja etänä 10 

henkeä. Tärkeimmät päätökset olivat, että jäsenmaksu pysyy 

samana 25€ ja sen yhteydessä voi halutessaan lahjoittaa 

yhdistykselle haluamansa summan. Tämä tapahtuu maksamalla 

jäsenmaksun tiedoilla esim 40€, jolloin on lahjoittanut kerholle 

15€. 

Vuosikokous antoi valtuudet johtokunnalle kontin hankintaan, 

johon voidaan käyttää maksimissaan 4000€ ja 1000€ kontin 
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perustuksiin ja säältä suojaavan katoksen tekemiseen. Lisäksi 

valtuutettiin johtokunta suunnittelemaan 15m antennin uusiminen.  

Vuosikokouksen pöytäkirja laitetaan liitteeksi tähän 

jäsenkirjeeseen. 

 

Kevätleiri 

 

Kevätleiri järjestetään yhdessä Salon radioamatöörien OH1AD 

kanssa 29.4. – 1.5.2022. leiristä ilmoitetaan tarkemmin erikseen. 

 

Kuvassa kerhon jäseniä vuoden 2016 kevätleiriltä Kalikassa. 

 

Kerhon radioaseman tilanne 

 

Kerhon radioaseman lineaarinen vahvistin palasi viime vuonna 

takuukorjauksesta ja toimi kolme kuukautta hyvin. Nyt se on ollut 

taas tehtaalla korjauksessa jo kolme kuukautta. Palattuaan tästä 

korjauksesta vahvistin toimi taas kolme kuukautta ja lähti 

uudelleen korjaukseen. Syyksi tehtaan mukaan ilmeni meidän 

160m antenni. Nämä kaksi viimeistä korjausta ovat menneet 

meidän maksettavaksi. Tätä kirjoitettaessa vahvistin on tullut jo 
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korjattuna takaisin, mutta siihen asennetaan vielä lisävaimennusta 

ennen sen käyttöön ottamista radioasemalle. 160m antenni 

korjataan tehtaan suositusten mukaiseksi ennen sen takaisin 

käyttöön ottamista. Kaiken ollessa taas käytössä tiedotetaan siitä 

taas erikseen. 

 
 

Kuvassa uuden 30m antennin asentaminen. 
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Yhteydenpitokanavat 

 

Yhdistyksen internet-kotisivuja uudistettiin toimikauden aikana. 

Ylläpitäjänä ja kehittäjänä on toiminut Pekka Ketonen OH1TV. 

Uudet kotisivut löytyvät osoitteesta www.oh1aj.fi . Käykää 

tutustumassa ja antakaa palautetta mitä haluaisitte sinne lisää.  

Lisäksi kerholle on kotisivu Facebookissa, joka löytyy 

nimellämme ”Laivaston Radioamatöörit ry OH1AJ”. Tämä kanava 

on ollut aika lailla hiljaiselolla.  

Kerhon jäsenistöllä on kolme viestintäkanavaa Signal-ohjelmassa. 

Kanavat olivat  

- REMOTE-ryhmä on tarkoitettu kerhon remote-aseman 

käyttäjille. Aihepiiri siellä liittyy remoten teknisiin asioihin 

ja ongelmatilanteisiin. Liittyminen tähän ryhmään on Jyrkin 

OH1NPW kautta 

- LAIVASTON AMATÖÖRIT-ryhmä on tarkoitettu yleiseen 

kerhon tiedotustoimintaan ja esim jäsenten myynti/osto-

ilmoituksille. Mukaan ryhmään pääsee ilmoittautumalla 

sähköpostilla Ilkalle oh1kt@oh1aj.fi 

- DX-VIHJEET-ryhmä on tarkoitettu pelkästään DX-vihjeisiin 

mutta ei keskusteluun laajemmin. Liittyminen siihen myös 

Ilkan kautta 

Tätä kirjoitettaessa kanavia on tullut yksi lisää,  

DX CHAT-ryhmä on tarkoitettu pääasiassa DX-workkimisen 

aikana tapahtuvaan ajatusten ja tietojen vaihtoon. Muunkinlainen 

keskustelu on toki sallittua. Liittyminen tähän ryhmään Jyrkin 

OH1NPW kautta 

 

Huomioithan, kun haluat liittyä johonkin ylläolevista ryhmistä, niin 

lähettäessäsi pyyntöä olet jo ladannut SIGNAL -ohjelman 

puhelimeesi ja kerrot pyynnön yhteydessä puhelinnumerosi. 

 

http://www.oh1aj.fi/
mailto:oh1kt@oh1aj.fi
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Lopuksi 

 

Muistakaa kukin tahoillanne pitää jäsenistöömme yhteyttä ja 

kysellä vointia ja voitteko olla jollain tavoilla avuksi. Yhdessä 

olemme vahvoja.  

 

Muistakaa pitää kunnostanne huolta ja liikkukaa paljon. Suomen 

luonto on kaunis. 

 

 

Johtokunta 
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